
 
Protokół Nr  24/07 

z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 
w dniu  19 grudnia  2007 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2007 – druk H. 
    Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta  
3.  Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 
Ad 1 
 

Posiedzenie o godz. 8.15 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Porządek  przegłosowano: za-3 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 
 
 Projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2007 przedstawiła Skarbnik 
Miasta. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – poruszył problem zakładania gniazd elektrycznych na słupach.  
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że gniazda stanowią majątek Spółki „Północ” i jest to zadanie 

Miasta. 
Skarbnik – dodała, że obecnie  stanowi to zadanie gminy. 
J.Leszczyk – pytał czy zdjęliśmy z akcji ”zima” 60 tys. zł? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że Rada zdjęła korektą budżetu. 
J.Leszczyk – pytał czy firma wystąpiła z kalkulacją na 80 tys. zł? Ponadto Radny pytał o 30 

tys. zł  za konserwacje lamp, dlaczego firma żąda więcej za akcję „zima”? 
Skarbnik – stwierdziła, że musimy być przygotowani na najgorsze. To będzie rezerwa w razie 

zimy.  
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w tej kwocie jest zawarte dołączenie oświetlenia 

Bożonarodzeniowego. Wynajęcie podnośnika jest bardzo drogie, także  montaże gniazd. 
W tym roku przekazaliśmy część lamp będących majątkiem miasta. 

J.Leszczyk – poruszył sprawę zapisu dot. projektu PEFRON „Śpiewać każdy może” i 
„Prezentacja osiągnięć artystycznych osób niepełnosprawnych. Radny zwrócił uwagę na  
nierówne traktowanie podmiotów – jedne przedstawiają rozliczenia nieprzejrzyste, robiąc 
imprezy w konspiracji, inne musza wykazać szczegółowe rozliczenie i program. Od 
jednych wymaga się promocji plakatów a innych nie można sprawdzić. 
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J.Turnik – prosił o przedstawienie szczegółów informacji w tej sprawie, popierając 
wątpliwości radnego J.Leszczyka. 

Skarbnik – przedstawiła informację o realizacji imprezy „Prezentacja osiągnięć artystycznych 
osób niepełnosprawnych” za kwotę 12 tys. 500 zł,  z czego 5 tys. zł przekazano z Miasta, 
resztę pozyskano z PEFRONU. Natomiast „Śpiewać każdy może” – 5 tys. zł, z czego  2 
tys. zł przekazano z Miasta, a 3 tys. zł z PERFONU. 

J.Turnik – pytał czy impreza została wprowadzona do kalendarza imprez? 
Z-ca Burmistrza – powiedział, że nie wie. 
J.Turnik – pytał dlaczego dopiero teraz zapisana jest dotacja na dodatkowy oddział 6-latków 

dla przedszkola. 
Skarbnik – odpowiedziała, że  Dyrektor Przedszkola Nr 3 zwróciła się dopiero teraz o 

dotację. Dyrektor myślała, że wystarczy środków z budżetu Przedszkola. 
 
 
 Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały zmieniającej uchwałę budżetową 
na rok 2007, głosując: za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 
 
 
Ad 6 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 8.35
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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